Some people are sure that sending to prison is the only way to punish criminals. However, a lot of people believe there are far more effective punishments for criminals than prison. 

	In my opinion there are far better punishments for criminals than prisons.
	На мой взгляд, для преступников есть наказания намного лучше, чем тюрьмы.

	First of all, people who are sent to prison for different crimes should not be kept together.
	Прежде всего, люди, которых отправляют в тюрьму за разные преступления, не должны содержаться вместе.

	Otherwise, they will just improve their criminal skills.
	Иначе они просто улучшат свои криминальные навыки.

	Second, if a person made a mistake, he or she has to have a chance to fix it and prisons are not the best places for it.
	Во-вторых, если человек совершил ошибку, у него или неё должна быть возможность исправить ее, и тюрьмы - не лучшие места для этого.

	For instance, if a person committed a financial crime, he or she has to make money and pay back those who were cheated.
	Например, если человек совершил финансовое преступление, он или она должен зарабатывать деньги и расплачиваться с теми, кто был обманут.

	Moreover, I also believe that criminals must be educated and shown other ways of getting what they want legally.
	Кроме того, я также считаю, что преступников надо образовывать и показать (им) другие способы получить то, что они хотят на законных основаниях.
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